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Svar på fullmäktigefråga från Jenny 
Sellsve (S) – Medicinsk äldrevård 
 
Jenny Sellsve (S) har inkommit med en fullmäktigefråga om medicinsk äldrevård på 
särskilda boenden. Frågan ska besvaras av Regionstyrelsens 3:e vice ordförande, Robert 
Hamberg (M).   
 
Jenny Sellsve frågar:   

- Anser du att den nya rutinen för läkarmedverkan ska gälla även för privata 
hälsocentraler?   

    
 
Svar på frågan   
Tack för frågan. 
 
Det korta svaret på den långa förklaringen är ja det anser jag. 

Coronapandemin har blottat förbättringsbehov kopplat till de äldsta och sköraste i vårt 
samhälle. Redan under våren 2020 startade Region Jämtland Härjedalen ett 
förbättringsarbete och början till underlag för en handlingsplan. 

Den handlingsplan som har tagits fram utgår dels från de åtgärder som identifieras i 
regionens svar på Inspektionen för Vård och Omsorgs (IVO) tillsyn när det gäller medicinsk 
vård och behandling till äldre personer med misstänkt eller konstaterad covid-19, som bor 
på SÄBO. Den baseras även på förbättringar som rekommenderats i en intern 
kvalitetsgranskning av samtliga primärvårdsjournaler för personer med registrerad Covid-
19 som bodde på SÄBO eller korttidsboenden under mars-juli 2020. Granskningen startade 
i augusti 2020. Både IVO:s tillsyn och den interna granskningen har utgjort värdefulla 
underlag för de förbättringar som nu genomförs. 

Processen för att öka tillgängligheten till läkare för boende på SÄBO pågår i varje 
närvårdsområde. Chefer och läkare, som ansvarar för SÄBO, går igenom planeringen för att 
öka läkartiden och tillgängligheten. Förfrågningsunderlaget reglerar redan att samtliga 
hälsocentraler ska följa de rutiner som regionen fastställer.  

/Robert Hamberg (M)   
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